主日学家庭反馈单

旧约中的特别人物 第4课 神向以利亚说话

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容,还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流,对你和孩子都会非常有益。



所学内容:

今天,通过关于先知以利亚的课程,您的孩子学习到,当他们顺从神的话语时,神会以神 奇的方式来供应他的子民。(使用的经文。王上17:1-6)



牢记神的话语:

祂赐粮食给敬畏祂的人; 祂永远记念祂的约。-诗111:5

这一周里跟孩子要多练习这节经文。这不仅会帮助孩子记住这节经文,也会帮助他/她巩 固课堂里所学的内容。



建议的亲子活动:

晚餐时,讨论神借着许多神迹给我们每天的供应,使我们能够拥有这么多好吃的。讨论为什么要为神的供应感谢神,不仅是食物,还有天气、住所、健康、智慧、家庭和朋友。神为我们提供的东西不胜枚举。继续解释说,顺服神是我们荣耀神的一种方式,表明我们对神所供应的一切都心存感谢。



每天的祷告:

亲爱的主,感谢你为我们创造美好的世界,感谢你为我们提供好东西吃。感谢你照顾我们 并如此爱我们。我们渴望在生命中的每一天都爱你并顺从你。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

Today, through our lesson on the prophet Elijah, your child learned that God will provide for His people in miraculous ways when they are obedient to His Word. (Scripture used: 1 Kings 17:1-6)

Words to Remember:



"He provides food for those who fear him." Psalm 111:5 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help your child to remember the verse, but also it will help to reinforce what he or she learned during class.





At dinner, discuss the many miracles God provides on a daily basis to enable us to have so many delicious things to eat. Discuss the importance of thanking God for everything He provides, not only the food, but also things like weather, shelter, health, wisdom, family, and friends. The list of things God provides for us is endless. Continue to explain that obeying God is one way we can honor Him and show that we are thankful for everything He provides.

Daily Prayer:



Dear Lord, thank You for the wonderful world You created for us, thank You for providing good things for us to eat. Thank You for taking care of us and loving us so much. It is our desire to love and obey You every day of our lives. Amen.